
Bestyrelsesmøde d. 20.08.2024

Tilstede: John Petersen, Lennart Kristiansen, Kenneth Nielsen, Tommy Krastrup  og  Søren Hansen
 

Formanden indleder mødet, og anbefaler at vi går direkte i gang med dagsordenen.

Kenneth og Tommy orienterer om  færdiggørelsen af det grønne område.

Det aftales, at holde et opsamlingsmøde med Byager senere på året, for at følge op på mangler og 
døde planter.

Søren og John påtog sig ansvaret for et grønt udvalg.

Tommy undersøger hvilke muligheder der er for et fodboldmål.

Kenneth og Tommy tager en snak med Albumvej 6, angående hæk, som er plantet på 
grundejerforeningens areal. Som den står nu besværliggør den vedligehold af græsset langs skellet.

Tommy tager kontakt til Martin Jensen (havemanden) for et møde om fremtidige opgaver. Her 
deltager det grønne udvalg også.

Tommy kontakter ingeniøren for fjernvarme projektet, for at høre om status på de mangler vi har 
påpeget.

Der er aftalt en arbejdsweekend Søndag d. 25. 08 kl. 10,00 – 12,00
Søren sørger for øl og vand til denne dag.
Her skal der kigges på de 3 volde der er etableret. Lige nu står ukrudtet så højt, at man ikke kan se 
planter og græsser.

En officiel indvielse af området blev drøftet.
Fredag d. 20. 09. 2024 kl. 15,00 – 18,00 blev vedtaget.
Tommy undersøger med pølsevogn og drikkelse.
Kenneth undersøger muligheden for et partytelt.
Alle grundejerforeningens medlemmer bliver inviteret, ligesom Byager og Det grønne udvalg (der 
har ydet tilskud) og Borgmesteren.
Vi sender en notits til Sydsjællands Tidende og Sjællandske.

Tommy Krastrup
Sekretær og referent


